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Zápis z jednání krajské rady dne 2. 5. 2022

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18:30 - 20:00

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Dagmar Brabcová - Dáša (předsedkyně krajské rady), Petr Brabec - Juan (1. místopředseda
krajské rady), Vít Henych - Bobr (2. místopředseda krajské rady), Jan Petera - Slimák (předseda
okresu Praha 2), František Topinka (předseda okresu Praha 3), Jakub Dienstbier - Doktor
(místopředseda okresu Praha 4), Zbyněk Kocman - Zbýňa (předseda okresu Praha 5), Judita
Hačecká - Judit (předsedkyně okresu Praha 8, přítomna online), Matěj Šturma - Vojín (předseda
okresu Praha 9, přítomen online), Jakub Hladík - Arny (předseda okresu Praha 10), Ondřej
Přerovský - Lazebník (zástupce KD, přítomen online)

Přítomní dle prezenční listiny (aspiranti na jmenované členy rady):

Jakub Martínek - Škebloň, Filip Kessler (přítomen online)

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

Katka Dittmayerová - Ferda (přítomna online)

Předsedající: Dagmar Brabcová Zapisující: Anežka Henychová

Termín příští rady: od 18:00 v klubovně na Okrouhlíku6. 6. 2022

Granty MHMP 3

Dotace MŠMT 3

Výjimky z registrace 3

Volné prostředky kraje Praha. 3

Grilování 4

Různé 4

Kolečko okresů 4

Úkoly: nejsou
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Zápis z jednání krajské rady dne 2. 5. 2022

1. Granty MHMP
Vyúčtování - Dáša posílala pokyny k vyúčtování mailem do konference rady a do infa a
jsou také na webu kraje Praha. Formuláře se budou odevzdávat pouze ve formátu zfo
(netýká se táborů a akcí, pro které jsou určené google formuláře). Součástí pokynů je i
smlouva, aby si v ní všichni mohli dohledat čísla projektů a číslo smlouvy, a také tabulka se
změnami čerpání osobodnů. Vyúčtování bude opět zpracovávat firma Dandelo a Dáša
prosí o spolupráci s nimi. Vratky nechť střediska posílají souhrnně na účet kraje za všechna
opatření..

Nové období: Granty byly MHMP schváleny, smlouva bude podepsána tento nebo příští
týden. Na tábory a akce je tentokrát přiděleno méně peněz: na tábory mimo Prahu 75
Kč/osoboden, na příměstské tábory 65 Kč/osoboden a na krátkodobé akce 40
Kč/osoboden.
Některým střediskům nebyly peníze v rámci opatření I přidělené vůbec, například proto,
že uvedla členské příspěvky vyšší než 2500 Kč (ve vyhlášení je limit 2500 Kč/člena). Je
potřeba si na doplňující kritéria dávat pozor.
Hlášenky se budou posílat pouze s uvedením nejvyššího poplatku za tábor, nikoliv jako
několik táborů dle rozdílné výše poplatků. Pokud je na jednom místě více samostatných
táborů, hlásí se jako samostatné tábory s uvedením nejvyššího poplatku. Ne nižší, ne
průměr. Následně se pak ve vyúčtování musí jednotlivé poplatky upřesnit, podrobným
popisem jednotlivých poplatků, na začátek excelovské tabulky určené k vyúčtování, před
souhrnem výdajových dokladů, na které se uplatňuje dotace.

2. Dotace MŠMT
Do konce dubna měla Praha nahlásit odhady akcí s krajským významem a rádcovských
akcí. Akcí s krajským přesahem mnoho není. Dáša na krajský ZVaS nahlásila 15000 Kč.
Celkově žádáme v této kap. jen o 27.000 Kč. Už máme 4 nahlášené rádcovské kurzy.
Některé z nich už nejspíš proběhly a 2 další plánované Celkem na RK žádáme 81.600 Kč.
Juanovi přišel rozpis rozdělení dotací MŠMT pro kraje a představil zběžnou statistiku. Jsme
3. v pořadí, nejvíce peněz bylo přiděleno JM kraji. Na zálohách dostaneme cca 2 mil. JM
kraji se podle nadstavbových kritérií podařilo získat dvojnásobek co Praze. V kvalifikacích
vedoucích je Praha nejhorší z republiky, nic za ně nedostane (Juan ověří, že to tak
skutečně je). Za tábory dostaneme největší částku. Juan během měsíce zpracuje rozdělení
na okresy.
Mimořádná dotace na energie a nájmy: Rozdělení mimořádné dotace je nyní v
kompetenci předsedkyně a rady. Zatím se nikdo neozval, že by tuto dotaci potřeboval.
Arny se zeptal, jestli by střediskům, kterým nebyly schváleny granty MHMP na provoz a
nájmy kluboven, nešla přidělit tato mimořádná dotace. Juan se zeptá na pohled ústředí a
následně tuto otázku bude řešit VT.

Filip byl na setkání s VRJ ohledně MŠMT financí. Nejvíc se řešily peníze na akce a jestli
rádcovské kurzy zůstanou na krajích.

3. Výjimky z registrace
Bobr před nějakou dobou poslal okresům výjimky starší než 5 let. Chtěl se zeptat, jestli
okresy zjistili, jak to je, a jestli s tím kraj může nějak pomoci. Výjimky s neuvedenými
kontakty se většinou podařilo vyřešit. Některé kvalifikační výjimky byly sice dlouhodobé,
ale vedení se mezitím několikrát změnilo. Žádná pomoc kraje s řešením výjimek potřeba
není.

4. Volné prostředky kraje Praha.
Kraj má hodně volných peněz. Proto Škebloň sestavil přehled možností, jak se vyhnout
jejich znehodnocení. Výsledkem je návrh:
1) Uložit částku 1,5 mil. Kč na termínovaný vklad u RB na 12 měsíců
2) Uložit částku 0,5 mil. Kč na spořící účet u Monety na 12 měsíců
3) Uložit částku 0,5 mil. Kč na termínovaný vklad u RB na 6 měsíců (tato částka odpovídá
prostředkům určených na Miquik).
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Zápis z jednání krajské rady dne 2. 5. 2022

Pokud by něco takového potřeboval nějaký jiný okres, tak se Škebloň nabízí ke konzultaci,
vzhledem k tomu, jaký má nyní přehled..

USNESENÍ

Krajská rada schvaluje
1) Uložit částku 1,5 mil. Kč na termínovaný vklad u RB na 12 měsíců
2) Uložit částku 0,5 mil. Kč na spořící účet u Monety na 12 měsíců
3) Uložit částku 0,5 mil. Kč na termínovaný vklad u RB na 6 měsíců.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 11 Hlasovalo PROTI: 0

5. Grilování
Jídelníček je připraven, odpovědělo málo lidí.
Dáša připomene Kačce Kočové - Krtkovi, že to bude u nich v klubovně. Zbýňa se vším
počítá.
Judit se zeptala, do kdy se má potvrdit účast - co nejdříve.

6. Různé
Mimořádný sněm - Kiki posílal mail s podrobnými informacemi
Peníze pro pražské kurzy - Ursus i Nota Bene se měly konat na Červeném hrádku, ale
tam to nyní kvůli uzavření není možné. Podařilo se jim nalézt jinou základnu, která je ale
výrazně dražší a proto by chtěli, aby jim kraj (podobně jako PLŠíku kryl případnou ztrátu až
do výše 10 000 Kč. Z diskuse vyplynulo, že jsou všichni pro, a zároveň by bylo dobré, aby v
tomto konkrétním případě něco přispělo i ústředí, když je jednání kolem JRČH hlavně v
jejich gesci.

7. Kolečko okresů
Praha 2 - Měli ZVaS, pátrali po zloději šperků v Hostivařském háji.
Praha 3 - Měli okresní setkání, v pionýrské základně v Čimelicích u Písku (základna je to
pěkná). Plánují být součástí čestné stráže u pomníčku na Pražačce. Pro vodáky je
nepříjemné, že se krajské kolo SZ/ZVaS vždycky kryje s celorepublikovými vodáckými
akcemi. Ubytovávají na Křížku. Honzík ve 4. přístavu zorganizoval adaptační kurz pro
uprchlíky (https://4pvs.skauting.cz/adaptacniskupina/).
Praha 4 - Skončil Ventus, dva účastníci ho nedodělali kvůli nízké účasti.
Praha 5 - Měli o víkendu okresní sportovní den, měli okresní kolo ZVaSu. Zbýňův puťáček,
který povznesl na okresní úroveň, měl malou účast, ale hodně liků.
Praha 6 - O víkendu proběhne okresní setkání, bude tam skoro 500 účastníků
Praha 8 - O víkendu mají obvodní sraz, budou mít na podzim ČK Nevim, na který se
spustilo přihlašování do konce května (je určen spíše pro starší vedoucí, kteří už nějakou
dobu vedou)
Praha 9 - V sobotu mají ZVaS na téma Harry Potter.
Praha 10 - nesetkali se, nic nového
KD - nic nového
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